
PRoToKÓŁ
Rady Nadzo rczej SM rn Rad o goszcz-Zachód' w Ł o dzi

z posiedzenia odbytego w dniu 27lrwietnia2D23r.

Posiedzenie otworzyła PrzewodnicząaaRady Nadzorczej SM ,,Radogoszcz-Zachód" wŁodzi
Malgorzatalonkisz, która przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. ZaŃterdzęnie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu RN z dn. 23.03.2a23r.
3. Przyjęcie planu pracy Rady Nadzorczej SM ,,Radogoszcz-Zachód" w Łodzi na2023

rok
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania biegłego rewidenta z badania

sprawozdania finansowego SM ,,Radogoszcz-Zachód" w Łodzi za okres 0t.01.2022t
-31.1L2022r

\_ 5. Podjęcie uchwĄ w sprawie przyjęcia analizy wykonania planu finansowo-
gospodarczego Spółdzielń za 12 m-cy 2022r.

6. Podjęcie uchwĄ w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu funduszu
remontowego za2022tok v

7. Podjęcie uchwĄ w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu funduszu
remontowego - termomodenńzacj a za2022 rck

8. Podjęcie uchwały w sprawie korekty planu funduszu remontowego na 2023 rok
9. Rozpatrzenie spraw płacowych Członków Zarządu SM ,,Radogoszcz-Zashód" w

Łodzi
l 0. Przyznanie Cżonkom Zarządupremii za I kllłaftał 2023r.
11. Sprawy wniesione

Lista obecności stanowi zńączł:rikdo protokołu.

Ad.1
Rada jednogłośnie zatwietdziła porządek obrad (9-za).

\- i., Ad.z
Rada przyjęła protokół z posiedzenia odbytego w dniu 23.03.2023r w głosowaniu:
8-za, bezprzeciwnych, przy 1 wstrzymujący .rrr się.

Ad.3

Rada, jednogłośnię 9-za podjęła Uchwałę Nr 11/R/2023 w sprawie ptzyjęciaplanu pracy na
2023 rok:

,,Rada Nadzorcza SM ,,Radogoszcz-Zachód" w Łodzi, dzińając na podstawie §130 ust. 2

§l
pkt.15 statutu, postanawia

PrzyjąĆ plan pracy Rady Nadzorczej SM ,,Radogoszcz-Zachód" w Łodzi na rok 2023, w
brzmieniu określonym w zńącztlikunr 1 do uchwaĘ.

§2
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia."



Plan pracy
Rady Nadzorczej SM noRadogoszcz-Zachód' w Łodzi w ż023 roku

Termin Tematyka

I kwartał 2023r

1 . Zatliler dzenie struktury ot garńzacyjnej SM,,Radogo sz cz-Zachód"
2. Uchwalenie osobowego i bezosobowego funduszu płac na 2023 rok
3. Uchwa]enie planu finansowo-gospodarczego SM,,Radogoszcz-Zachót' w

Łodzina2023 tok
4. Uchwalenie planu funduszu remontowego na 2a23 rck
5. Uchwalenie stawek opłat
6. Przyjęcie wniosków z przeprowadzonej lustacji Spółdzielni za okres

01 .01 .201 9r - 3l .12.2021r i organów samorządowych za okres 01 .07 .2019r
-30.06.2022r

7. Ocena działalności i przyznańe premii Członkom Zarządtt za T,I kwartał
2a22r.

8. Biezące sprawy wynikające z kompetencji Rady Nadzorczej

II kwartał 2023r

1. Przyjęcie śpraffizdania z wykonania planu remontów w 2022rolłl
2. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu termomodernizacji w 2022

roku
3. Analiza wykonania planu finansowo-gospodarczego SM ,,Radogoszcz-

Zachód" w Łodzi za 12 miesięcy ż022r,
4. Przyjęcie planu pracy Rady Nadzorczej SM ,,Radogoszcz-Zachód" na

2023r
5. Przyjęcie Sprawozdanie z badania sprawozdania finansowego i

sprawozdaniazdziałalnościSpółdzielniw2022r
6. Ocena działalnośc i Zarządu i przyz.nańe premii za l kwartał 2022r
7. Bieżące sprawy wynikające z kompetencji RadyNadzorczej

III kwartał 2a23t

1. Okresowe analizy wykonania planu finansowo - gospodarczego i planów:
remontowego oraztermomodemizaĄi w 2023 roku

2. Ocena działalnośc i Zarządu i prryznańe premii za II l<llłafiał 2a23t
3. Bieżące sprawy wynikające z kompetencji RadyNadzorczej

IV kwartał 2023t

l. Okresowe analizy wykonania planu finansowo-gospodarczego Spółdzielni
w 2023r.

2. Okresowe sprawozdania z wykonania planów: remontów i
termomodernizacyj ne go w 2023r

3. Zatuięrdzeńe planu remontów i planu ternromodernizacjina2024 rok
4. Za&ńerdzeńe współczynnikówpodgrzewu 1m3 wody na2024 tok
5. Ocena działalnośc i Zarządu i ptryznante premii za III kw arlał 2023r
6. Bieżące sprawy wynikające z kompetencji Rady Nadzorczej



Ad.5
W oczekiwaniv na przlbycie biegłej rewident, Rada przystąpiła do rozpa§zenia pkt. 5

porządku obrad czyli przyjęcia do wiadomości analizy wykonania planu finansowo-
gospodarczego Spółdzielni za 1 2 miesięcy 2022 rokll.
Rada otrzymńa powyższą analizę, która była również przedmiotem rozpatrzeńa ptzez
Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu 25.04.2023r.
Pręwodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Rębacz poinformowałą żę analiza uzyskała
pozytywną opinię Komisji (|-zą 2 wśtzymujące się), która rekomenduje Radzie Nadzorczej
przyjęcie analizy wykonania planu finansowo-gospodarcz ego za 12 miesięcy 2022 roku.
Członek Komisji Rewizyjnej Andrzej Węgliński wyjaśnił, że wstrzymał się w głosowaniu w
sprawie opinii z uwagi na wzrost poziomu zadhlżeńa z frt;lńa opłat eksploatacyjnych oraz
ujemny }vynik na funduszu remontowym.
Prezes Piotr Lebiedziński zwrócił uwagę, że wykonanie kosźów w 2022 roku stanoń 91%
planu, natomia5t przychody l0I%.

\_ Planowany niedobór byłvłyższy, a ostatecznie jest niższy i wyniósł l4l Ęs.ń. ponadto wynik
netto do podziału stanowi kwotę 795 329,99zł.
PrzewodniczącaRady poddała pod głosowanie Uchwałę §r 12lR/2023 o treści:

,§a podstawie § 130 ust. 2 pkt. 2 Statutu, Rada Nadzotcza SM ,,Radogoszcz-Zachód" w
Łodzipo zapoznańu się z analiąpoqtanawia

§1
przyjąć do wiadomości analizę wykonania planu finansowo-gospodarczego SM ,,Radogoszcz-
Zachód" w Łodzi za 2022 rok, stanowi ącą zńączłtk do niniej szej uchwały.

§2
Uchwała wchodzi w życie z dnięm podjęcia."

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 7-za",bez przeciwnych, przy 2 wstrzymujących
się.

Ad.4

\_ a, PrzewodniczącaMńgorzataJonkisz powitała przybyłąna posiedzenie Rady biegłą rewident
" Renatę AgacińsĘ i poprosiła o przedstawienie wyników przeprowadzonego badania

sprawozdania finansowego Spółdz ielń za 2022 tok.
Biegła poinformowała, żę badanie zostało przeprowadzone zgodnie z Iftajowymi
Standardami Badania w brzmieniu Międąmarodowych Standardów Badania oraz stosownie
do ustawy z dnia 11 maja 2017r o biegĘch rewidentach, firmach audytorskich oraz nadzotze
publicznym.

Badaniem objęte zostało roczne sprawozdanie finansowe na które składają się:

, 1. Bilans sporządzony na dzień 31.12.2022r, który po stronie aktywów i pasywów
zamyka się sumą 84.294.236,14ń,

2. Rachunek zysków i strat za rok obrotowy od dnia 01.01.2022r, do 31.12.2022r,
wykazujący zysk netto w wysokości 795.329,99zł,

3. Zestawienię zmian w funduszu własnym za rok obrotowy od 01.01.2022r, do
3I.12.2022r, wykazujące zmniejszenie funduszu własnego o kwotę 995.355,94zł,



4. Rachunek przepływów pienięzrych zarck obrotowy od 01.01.2022r, do 31.12.2022r,
wykazujący zrrrriejszenie stanu środków pieniężnych o kwotę (-)996.109,18zł,

5. Informacja dodatkowa zawierująca wprowadzenie do sprawozdania finansowego i
dodatkowe informacje i objaśnienia (,,sprawo zdarńę finansowe").

Biegła przedstawiła istotne dane w zakręsie:

- śrddków trwałych, i zmian w badanym okresie oraz źródeł finansowania należności i
zobowiązń długo i krótkoterminowych
- środków pieniężnych,
- r o zliczeń międzyokre sowych,
- rachunku zysków i strat - przychody i koszĘ,
- wskźników rentowności, pĘnności finansowej, efektywności wykorzystania majątku.

Sprawozdanie przedstawia rzetelny i jasny obraz sytuacji majątkowej i finansowej Spółdzielni

\_ oraz jej wyniku finansowego i przepływów pienięznych za 2022 rok. ZostaŁo sporządzone
zgodnie z art. 49 Ustawy o rachunkowości, przedstawia prawidłowe zapisy w księgach
rachunkowych, j est zachowana ciągłość finansowa.
Jednocześnie biegła podkreśliła bałdzo dobrą współpraĄ w trakcie badania z Załządem
Spółdzielni i pracownikami. Zayzłd Spółdzielni zapewnił pełen dostęp do dokumentacji
finansowej oraz innych dokumentóń niezbędnych do oceny badanego sprawozdania
finansowego.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Rębacz poinformowała, że Komisja analizowała
Sprawozdanie i nie wnosi zastrzeżeń.

Przewodni cząca Małgorzata Jonkisz poddała pod głosowanie Uchwałę Nr 13/R/2023 o
treści:

,,Rada Nadzorcza SM ,,Rado goszcz-Zachód" w Łodzi, dziŃającw oparciu o postanowienia
statutu Spółdzielni § 130 ust.2 pkt.2, uchwala co następuje:

\- ź. §1
Rada Nadz orcza przyjmuje Sprawozdani ę z badariaroczrego sprawozdania finansowego SM
,,Radogoszcz-Zaehót' w Łodzi za rok obrotowy 01.01.2022 - 31.12.2022 i wnioskuje o
zatluv..terdzeńe sprawozdania finansowego na Walnym Zgromadzeniu SM ,,Radogoszcz-
Zachód" wŁodzi.

§2
Sprawozdanie finansowe SM,,Radog oszcz-Zachód" w Łodzi składa się z:

1) bilansu sporządzonego na dziei31.12.2a22r, który po stronie aktywów i pasywów
wykazuje sumę bilansową 84.294.236,14 ń,

2) rachunku zysków i strat za okres od 01.01.2022 roku do 31.12.2022 toku,
wykazującego nadwyżkę bilansową w kwocię 795.329,99 ń,

3) zestawienia zmian w funduszu własnym zarok obrotowy od 01.01.2022 roku do
3I.12.2022 roku, wykazującego zmniejszenie funduszu własnego o kwotę
995.355,94 ń



\j\,, ą*

4) rachunku przepywów pieniężnych za okres od 01.01.2022 roku do 31.12.2022
roku wykazującego zmianę stanu środków pieniężnych w kwocie (-) 996.109,18 ń,

5) zestawienia zmian w kapitale (funduszu) własnym za okres od 01.01.2022 roku do
31.12.2022roloą

6) dodatkowych informacji i objaśnień.

§3
Rada Nadzorcza zostńa zapoznana z wynikami Sprawozdania z badania rocznego
spraivozdania finansowego SM,,Radogoszcz-Zachód" wŁodzi,za rok obrotowy 01.0|.2022

- 31.12.2022, ptzeprowadzonego przęz DNA Rachunkowości Renata Agacińska z siedzibąw
Bukowcu ul. Romantyczna 7 .

§4
Sprawozdanie z dnia 24.04.2023r. z badańa rocznego sprawozdania finansowego SM
,,Radogoszcz-Zachód" w Łodzi za rck obrotowy 01.01.2022 - 31.12.2022 jest w posiadaniu
Zarządu Spółdzielni.

§5
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia."

Uchwała zostałapodjętajednogłośnie 9-za. I

Ad.6 
.?_

Rada otrzymała sprawozdanie z wykonania planu funduszu remontowego w 2022 roku, które
zostało zńączone do niniejszego protokołu.
Komisja GZM pozytywnie zaopiniowała ptzyjęcie sprawozdańa o czym poinformował jej
Przewodni czący Jan Konopiński.
Ponieważ ,wykonanie funduszu remontowego za2022 rok było juz przedmiotem omówi'enia
na wczeŚniejszych posiedzeniach Rady Nadzorczej, Przewodnicząca Małgorzata Jonkisz
poddała pod głosowanie Uchwałę Nr 14lR/2022 o treści:
,,Rada Nadzorcza SM ,,Radogoszcz-Zachód" w Łodzi, działając na podstawie §130 ust. 2 pkt.
2 statutu, po zapoznaniu się z wykonaniem planu funduszu remontowego w 2022 toku,
postanawia

§1
Prryjąć sprawozdanie z wykonania planu funduszu remontowego w 2022 roku, stanowiące
zńącznik do niniej szej uchwały.

§2
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia."

Uchwała zostńapodjęta stosunkiem głosów: 8-za,bezprzeciwnych,przy 1 wstrzymującym
się.

Ad.7

Rada otrrymała sprawozdanie z wykonania planu funduszu remontowego
termomoderntzacjaw 2022 roku, które stanowi załączńkdo protokofu.

Przewodniczący Komisji GZM poinformował, że sprawozdańę było przedmiotem ana\izy na
posiedzeniu Komisji i uryskało jej pozytywną opinię.



Pytanie do sprawozdańa o zakres prac ujętych w pozycji ,,automatyka solarna" zadńPan
sebastian zaborowski.

Odpowiedzi udzielił Prezes ZatzSu Piotr Lebiedziński:
- modernizacja sterowników solarnych umożliwiająca przyłączeńe instalacji co i cw, co

powoduje, ze jeden regulator steruje całym ciepłem,

- monitoring danych zwęńą dostępny zdalnie, łączńe z mozliwością zdalnej korekty nastaw.
!

PrzewodniczącaRady poddała pod głosowanie Uchwałę Nr 15/R/2023 o treści:

,,Rada Nadzorcza SM ,,Radogoszcz-Zachód" w Łodzi, dzińając na podstawie §130 ust. 2 pkt.

2 statufu, po zapoznańu się z wykonaniem planu funduszu remontowego

tęrmomode mizacja w 2022 roku, postanawia

§1
Przyjąć sprawozdanie z wykonania planu funduszu remontowego - termomodernizacja w
2}Z}r,stanowiącezńąszńkdoniniejszejuchwały.

\- §2
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia."

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 8-za,bezplzeciwnych, przy 1 wstrąrmującym

Ad.8

Zarząd ńozył wniosek o korektę planu funduszu remontowego na 2023 rok o uwzględnienie

w pozycji I/5 ,,naprawa dachów na budynkach mieszkalnych" nieruchomości bl. l22. W
zakresie finansowym aktualny plan funduszu remontowego 4.375.000,00zł wyniósłby Po
korekcie 4.780.000,00zł.
Z',uwagi na stan techniczry pokrycia dachu budynek był przewidywany do ujęcia w planie,

ale z uwagi na finanse nie został zakwalifikowany. Poniewź bilans za 2a22 rok został

zamknięty i są środki na wykonanie dodatkowo naprawy w bI. l22 stąd wniosek o korektę

\- {,. " Planu,'' Prezęs poinformował również, że rozpoczęcie prac na nieruchomości b\.4ll42 ro4pocznie się

po 15.05.2023r, azakończęńe planowane jest na koniec września 2023r.

Rada w wyniku głosowania 9-ząbezprzeciwnych i wstrąmujących się, podjęła Uchwalę nr
16IBJ2023 o treści:
Rada Nadz orcza SM,,Rado goszcz-Zachód" w Łodzi, dzińĄąc na podstawie § 130 ust.2 pkt. 1

statutu postanawia

§1
Dokonać koreĘ zakresu rzęczowo-ftnansowego planu remontów w SM ,,Radogoszcz-
Zachód" na2023 rok wg zŃącznkanr l do niniejszej uchwaĘ.

§2
Uchwatió zakres finansowy planu remontów na2023 rok w wysokości ń 4.780.000,00ń

(słownie: cńery miliony siedemset osiemdziesiąt tysięcy ż).



§3
Uchwała wchodzi w Ącie z dniem podjęcia."

Ad.9

W zwipku z uchwalonym funduszem płac na 2023 rok,Prezes Piotr Lebiedziński zwrócił się
z prośbą o przyznańe Członkoń Zarządu ds. Ekonomicznych Głównemu Księgowemu
podyryzki płac w wysokości 600,00zł brutto od1.04.ż023r.

Do powyższego odniósł się Pan Andrzej Węgliński wyrażając opinię, że temat ten należy
pozostawić w gestii nowo wybranej Rady.

Zgłosił wniosek o nierozpatrywanie na obecnym posiedzeniu spraw płacowych i w zwlązkll z
Ę niegłosowanie uchwał.

Wniosek przeciwny zgłosił Pan Michał Stolarski.

L. Wobęc powyższego PrzewodniczącaMałgorzata Jonkisz w pierwszej kolejności poddała pod
głosowanie wniosek Pana Andrzej a Węglińskiego.
Wniosek przyjęto stosunkiem głosów: 6-zą 2 ptzeciw, przy 1 wstrzymującym się.
Wobec powyższych wynikóq głosowanie wniosku Pana Michała Stolarskiego stało się

Ad.10

Komisja Skrutacyjna w składzie:

1. KatarrynaCzyĘcka - Przewodnicząca
2. Janina Rębacz - Zaśępca

, 3. Jan Konopiński - Członek

otworzyła urnę - opieczętowaną i opatrzoną podpisami Członków Komisji Skrutacyjnej, z
której łvyjęła 9 sztuk kopert.

!- g';.Komisja podała wyniki zliczeńa głosów oraz wyliczęńa wartości ptzyznanej Członkom
" Zarządll,premii zalkluartał2O23 roku :

- Prezes Zarząduz,44Yo
- Członek Zarządu ds. Ekonomi cznych l 5%.

Komisja Skrutacyjna zapoznńa Radę z treścią protokołów, które wraz z kartami do
głosowania zńączone zostĄ do niniejszego protokofu.

WysokoŚĆ premii zaIY kwartał 2023 roku dla Prezesa Zaruądu została ujęta w uchwale Nr
. 17tN2023, natomiast wysokość premii za I kwartał 2023 rolo,1dla Członka Zarząd:u ds.

ekonomicmych została zawartaw Uchwale Nr 18/R/2023.

Ad.l1

W sprawach wniesionych głos zabralimtęózv innymi:
Pani Bogumiła Kolago poruszając kwestie:



-l

- zestawienia dotyczącego terminów remontów dachów naposzczególnych nieruchomościach
w latach poprzednich i realizowanych aktualnie,
- braku rcńizacji przegłosowanych na posiedzeniu Rady w dniu 23.02.2023r, wniosków
dotyczących:

' zatrtieszczeńa informacji dla członków Spółdzielni przy pozycji ,,Iegalizacja
wodomierzy" o koszcie ,wządzeńai harmonogramie spłat.

,' wyodrębnięńa z kosztu wodomierzy kwoty 0,65ń i stworzenia oddzielnej pozycji w' karcie czynszowej ,,dostęp do portalu ISTA".

Ponadto zasugerowała by stawka eksploatacyjna stanowiła pierwszą pozycję w karcie
uzytkownika.

Pani Bogumiła Kolago zwróciła się z prośbą do Prezesa Piotra Lebiedzińskiego o wyjaśnienie
c0właściwie znĄdzie lokator w portalu Ista Connect? Prezes nie wiedział, ale obiecał, że uda
się na szkolenie do Isty w tym temacie. Radzie nie pokazano programu demo, o który prosiła

,\- ptzedwyrazeniem przez Radę Nadzorczązgody na płacenie firmie Ista.

Przewodnicząca Rady Małgouata Jonkisz mwóciła uwpgę na kolejny istotny problem z
odczytem stanu wodomierzy. Przęz ostabrie dwa lata występują liczne błędy w odczytach
wodomierzy co powoduje negatyrpne reakcje uĄrtkowników. Ponadto rozliczeńa są
nieczytelne ińezrozumiałe np.: przesyłane sątrzy informacje w ciągu miesiąca ikazdaitlna.

Prezes wyjaśnił, że podawane mieszkńcom informacje są pełne, wskazują częga dotyczą i są
datowane.

Pan Sebastian Zaborowski przypominając zgłoszony wniosek poprosił o aktualizację
regulaminów.

Mecenas Gabriela Zaborowska poinformowała, że przygotowała juź wstępną nowelizację
Regulaminu Rady Nadzorczej i prześle proponowaną wersję Członkom Rady.

\_ ą _ Prezes uzupełnił, że w pierwszej kolejności na Walne zostanie wprowadzo na zmianastatutu -
"' został zgłoszony wniosek członków Spółdzielni o zmniejszenie wynagrodzęnia Rady, a

dopiero po ewentualnej zmianie statutu może nasĘpić aktualizacja Regulaminu Rady.

Zebrań omówili ponownie zgłoszenie mieszkanki bl. 126 doĘczące malowania klatki
schodowej.

Kierownik ds. technicznych Anna Andrzejewska wyjaśniłą że ńzja lokalna wykazŃa
znaca}ą dewastację klatki schodowej i samo malowanie nie wystarczy, wymagany jest
remont. Wiąze się to z większymi kosztami. Mimo sugestii pozostali mieszkńcy nie

, wysĘpilizpoparciem wniosku.
Kosź remontu obciąĄy całą nieruchomośó.

Reasumując głosy z dyskusji, PrzewodniczącaRady stwierdziła, że aktualnie nie ma wolnych
Środków na przeprowadzenie kapitalnego remontu klatki schodowej w bl. 126.

Pan Jan Konopiński zwrócił uwagę na niczym niekontrolowane działania operatorów
instalacji światłowodowych. Wykonując niechlujnie podłączenia - uszkadzają ściarry klatek
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schodowYch i nie są z tngo rczliczani. Nalezy interweniować i wyciągać konsekwencje z
takich dńńń oraz wanóc nadzór w tym zakresie.

OdnoŚnie pytania Pana Sebastiana Zaborowskiego w kwestii rozliczeńakosźów centalnego
ogrzewania za poprzedni roĘ prezes wyjaśnił, że jeszczs roz\iczęńanie ma.
Natomiast, poinformował, że w dniu dzisiejszym Zrząd otrrymał od Veolii pismo
zańerające kolejne nowe taryfy (wrost ze 103ń na 110ź), które będą obowią4ywały od
l.G5.2023r.

Rada usta]iła terminy posiedzeń:

Prezydium tn dzięit |8.0 5 .2023t
Rady Nadz orcz,ej rn dńefi 25.05.202t

Wobec wyczerpania porządku obrad, PrzewodniczĄca Mńgorzata Jonkisz zakoirczyła

a posiedzenie o godz.2010.

PrzedoPnic4,ącaRadySekretap Rady
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